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Det ble den 13.02.23 avholdt styremøte i Alstahaug & Leirfjord Jeger- og 
Fiskerforening på klubbhuset i Novika.   
 
Til stede: Roy Nilsen, Geir Arne Otting, Morten Naustvoll, Christer Øveraas, Monica 
Mathisen, Harald Inge Mathisen, Jan Balseth, Roger Bjørsvik, Aleksander Andersen 
og Lotte Sommerbakk   
 
Sak nr. 7/2023 Godkjenning av forrige møteprotokoll 
Godkjent.   
 

Sak nr. 8/2023 Økonomi  
Kasserer gjennomgår regnskap 2022 og forslag for budsjett 2023.  
Pr. dags dato har foreningen 50 200,- på hyttekontoen og 287 000,- på brukskonto.  
 
Det deles ut loddbøker av Monica som har satt i gang loddsalg som trekkes 31. 
mars med flotte premier. Alle oppfordres til å selge lodd.   
 

Sak nr. 9/2023 Veibom inn til anlegget 
Roy informerer at det på vintertid er utfordringer med å få åpnet bommen inn til 
anlegget. Bolten dekkes med is, hundetiss mm. Som gjør det vanskelig å få den 
åpnet. Det ønskes en sving-bom.  
 
Vedtak: Jan Erik er på saken for å finne ut om man kan løse dette og beholde eksisterende 
bom.  
 

Sak nr. 10/2023 Informasjon årshjul og artikler  
Lotte informerer om årshjul og artikler. Det oppfordres til å sende inn aktiviteter 
foreningen planlegger i året som kommer slik at vi får de inn der. Det samme med 
stevner mm.  
Det planlegges også å lage noen artikler som skal postes gjennom året der styret, 
kvinnekontakt, ungdomskontakt, studieleder og utvalg presenteres og forteller litt om 
hva de driver med. Disse tekstene skal også brukes på hjemmesiden etter hvert.     
  
Sak nr. 11/2023 Mappestruktur 

Morten informerer ang. mappestruktur som vi har fått i gang. Her kan alt av filer, 
bilder, lister, referater mm. Samles slik at vi har tilgang til dette til enhver tid, uansett 
hvor vi er. Vi må tenke over en løsning på hvem som skal ha ansvaret for å laste 
opp innhold mm. som skal ligge i mappestrukturen.  
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Sak nr. 12/2023 Eventuelt  
Søndagskafé: Legges til siste søndag i hver måned. Utvalgene får ansvar å 
gjennomføre. Det lages en liste hvem som har ansvaret for gjennomføring.  
 
Årsberetninger: Det må skrives årsberetninger å leveres inn i god tid før årsmøtet. 
 
Grenser: Vi har gått utenfor grensene våre når den nye banen er etablert. Dette må 
vi fikse opp slik som det var før vi startet. Vi tar regningen på oppmålingen av 
grenseoppmålingen.  
 
Vei ved elgbanen: Det må lages en avtale med Knapstad ang. vegen ned til 
elgbanen slik at vi kan bruke den. Jan lager utkast til avtale.  
 
Kaste-bu: Det kommer inn forslag om å sette kaste-bu ved andre siden av bekken. 
Den vil da stå på Knapstads grunn. Jan sjekker med Knapstad om dette er greit for 
han.  
 
Forespørsel leie av anlegg med instruktør: Tas opp hva priser er for å leie anlegg 
med instruktør for eksempel for firma. Det koster 500,- pr. pers. som er inkludert 25 
skudd og duer. Lokalene leies ut utover arrangementet til 1000,-  
 
Aktiviteter/firmaturer/blåtur: Det jobbes med å lage et større tilbud for de som ønsker 
et opplegg rundt aktiviteter i Novika. I tillegg til leirdueskyting kan vi for eksempel 
tilby en pakke pr. pers med enkel matservering og leie av huset. Christer har vært i 
dialog med Sopranos for å få til et samarbeid der. Trenger flere som kan være med 
å ta litt ansvar for dette. Lotte tilbyr seg å hjelpe til og Roy på skyttersiden.  
 
Medlemstall: 313 medlemmer pr. dags dato. Diskuteres om det skal gjøres noe for 
høyere medlemstall. Det bør reklameres mer for familiemedlemsskap.  
Foreslås at det lages en presentasjon med påminnelse om betaling av medlemskap 
som kan henge i Novika.  
 
Jegerprøvekurs: Roy foreslår å kjøre jegerprøvekurs på Leland. Begrunnelsen er for 
å få med de som har behov for det i tilliggende bygder som Levang, Bardal, Kviting 
ol. Det blir kortere kjørevei for disse om det legges et kurs til Leland. Skytedagen 
gjennomføres som vanlig i Novika. Det bør være 15-20 påmeldte for at det skal 
lønne seg å kjøre kurs.  
 
Vedtak: Sjekke mulighet for å kjøre april-kurset på Leland. Spør instruktørene om dette er ok 
først, Geir Arne sjekker opp dette.  
 

Neste møte: 8. mars, vi møtes en time før årsmøtet, kl. 18:00.  
 
 


